
 
 
Protokoll från Styrelsemöte Åkereds Bouleklubb 16 januari 2024
 
Närvarande
Tony Lindström, Jan Tengberg, Stig Carlsson, Kenneth Axefors och Rigmor Dahlgren

 
Föregående protokoll
Godkändes

 
Kassarapport
Rolf meddelat att det finns ca 23,200 kronor i kassan.                                          
51 utav 75 medlemmar har till dags datum betalt årsavgiften.

 
Bajamaja
Beslutades att vi inte installerar någon Bajamaja. Vi fortsätter att använda den befintliga
toaletten som ägs av Göteborgs Stad. Tony kollar med Kent angående städning av toaletten
och vem som har tillgång till den.

 
Majvallen
Hyran för Majvallen kommer att höjas framöver på grund av banrenovering.
Vi fortsätter med att hyra 6 banor på tisdagar och 3 banor på torsdagar.
Förslagsvis höjs Åkereds årsavgifter med 100 kronor till nästa år.

 
Hemsidan
Kenneth informerar att om intresserade medlemmar lägger in sin mail-adress så får vi
automatiskt ett meddelande när något nytt har hänt på Hemsidan.  Kenneth undersöker om
detta även kan fungera via SMS.  Fler bilder önskas på Hemsidan. På årsmötet kollar vi om
det är någon som absolut inte vill finnas med på bild.

 
Tävlingar
20:an spelas första tisdagen i varje månad.
DM Mix Trippel spelas i Majvallen 25 februari. Licens fordras.
På anslagstavlan i Majvallen finns flera tävlingar att anmäla sig till!
Datum för KM informeras vid nästa styrelsemöte. Beslutades att vinnarna får en tennmugg i
pris som tidigare. 1:a, 2:a och 3:a får en vinflaska.

 
 
 
 
 
Åkereds Årsmöte planeras till torsdagen den 14 mars 2024 kl 14.00
Styrelsen återkommer med info ang lokal.

 
 
 
 
 
Nästa möte torsdag 8 februari 2024 kl 12.00

 
 
Vid protokollet Justeras

 
 
 
_____________________________
_________________________

Rigmor Dahlgren Tony Lindström

 



 
 
 


